

Mr. Dionne (Kamouraska) for Mr. Allard on the Standing Committee on Transport and Communications.

Messrs. Dinsdale and Oberle for Messrs. Epp and La Salle on the Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration.

---

*Returns and Reports Deposited with the  
Clerk of the House*

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 41 (1), namely:

Fifth Report of the Clerk of Petitions, pursuant to Standing Order 67 (7):

The Clerk of Petitions has the honour to report that the petition of the following, presented on Wednesday, February 8, 1978, meets the requirements of Standing Order 67.

James Richard Borden and Judy Ann Borden, both of the City of Regina, in the Province of Saskatchewan, praying for the passing of an Act permitting them to marry each other, notwithstanding the public general law in Canada.—*Mr. Benjamin.*

Sixth Report of the Clerk of Petitions, pursuant to Standing Order 67 (7):

The Clerk of Petitions has the honour to report that the petition of the following, presented on Wednesday, February 8, 1978, meets the requirements of Standing Order 67.

Eugene Waddell and Marguerite Benoit, both of the City of Montreal, in the Province of Quebec, praying for the passing of an Act permitting them to marry each other notwithstanding Article 126 of the Civil Code of the Province of Quebec.—*Mr. Campbell* (LaSalle—Émard—Côte Saint-Paul).

---

At 10.28 o'clock p.m., the House adjourned until tomorrow at 11.00 o'clock a.m., pursuant to Standing Order 2 (1).

M. Dionne (Kamouraska) en remplacement de M. Allard sur la liste des membres du Comité permanent des transports et des communications.

MM. Dinsdale et Oberle en remplacement de MM. Epp et La Salle sur la liste des membres du Comité permanent du travail, de la main-d'oeuvre et de l'immigration.

---

*États et rapports déposés auprès du Greffier  
de la Chambre*

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Cinquième rapport du greffier des pétitions, conformément au paragraphe (7) de l'article 67 du Règlement, ainsi qu'il suit:

Le greffier des pétitions a l'honneur de faire connaître que la pétition des requérants dont les noms suivent, déposée le mercredi 8 février 1978, est conforme aux prescriptions de l'article 67 du Règlement.

James Richard Borden et Judy Ann Borden, tous deux de la ville de Regina, province de Saskatchewan, demandant l'adoption d'une loi leur permettant de s'épouser, nonobstant le droit public général du Canada.—*M. Benjamin.*

Sixième rapport du greffier des pétitions, conformément au paragraphe (7) de l'article 67 du Règlement, ainsi qu'il suit:

Le greffier des pétitions a l'honneur de faire connaître que la pétition des requérants dont les noms suivent, déposée le mercredi 8 février 1978, est conforme aux prescriptions de l'article 67 du Règlement.

Eugène Waddell et Marguerite Benoit, tous deux de la ville de Montréal, province de Québec, demandant l'adoption d'une loi leur permettant de s'épouser, nonobstant l'article 126 du Code civil de la province de Québec.—*M. Campbell* (LaSalle—Émard—Côte Saint-Paul).

---

A 10 h. 28 du soir, la Chambre s'ajourne à demain, à onze heures du matin, en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 2 du Règlement.